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Bestyrelsesmøde	17.	jan	2024	

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden 
 
2. Opfølgning på Veras grundstødning,  

 
status på skader på bro og anlæg  
vinterbaderne har oversigt over skaderne og aftalt møde med Michals (Veras ejer) taksator. Galina 
(formand for vinterbaderne) fremsender deres opgørelse. 
Problemstilling: ejerskabet er således, at kommunen ejer anlæg herunder broer og huse. 
Kommunens er således også forsikringstager. 
 
hvordan følger vi op? 
der ønskes et samarbejde med jollehavnen og vinterbaderne, således at der følges op på den 
aktuelle problemstilling. Der skal etableres en gruppe med to medlemmer fra vinterbaderne og to 
fra jollehavnen. 

  
hvem gør hvad? 
se nedenfor 
 

3. ny konstituering af bestyrelse i forbindelse med sygemelding:  
                Søren Kjærgaard træder ind funktionen som formand 
                Kontaktpersoner til vinterbaderne, Søren K og Finn Offersen. 
  
4. Opstilling til bestyrelsen 
               Finn stiller ikke op igen  
               Christian forventer at trække sig 
               Jørgen stiller ikke op som formand  
  
              Et brev med opfordring til at deltage i bestyrelsesarbejdet udsendes til medlemmerne. Bent   
              udarbejder en tekst. 
  
             dato for generalforsamling 2024 
             onsdag den 20. marts kl. 19.00 
 
5.  Området ved Boris 
              Kommunen kender til skaderne efter stormen og er opmærksomme på behovet for en     
              udbedring. Bestyrelsen følger op på dette. 
 
5. Nyt fra udvalg 
             Brugerne på havnen og trafik. Udspil fra kommunen (Lars) med fremtidig etablering af bump for at   
             regulere og begrænse trafikken. Skiltning ændres. Bestyrelsen godkender forslaget.  
             Elinstallationerne ødelagt i forbindelse med højvande. Nye stander vil være den næste løsning. 
             Nye regler for fritidsfiskere på plads. Forslag om et arrangement med Fiskeriinspektionen 
 
6. Evt. 
 
 
 
 


